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Hilversum, 14 oktober 2020

Aan: College van B&W / voorzitter van de veiligheidsregio
Betreft: Handhaving COVID-maatregelen

Geacht college,

In heel Nederland gelden weer strenge coronamaatregelen. Een mondkapjesplicht is in de maak. We 
zitten in een gedeeltelijke lockdown. De regio Gooi en Vechtstreek heeft momenteel het niveau 
‘ernstig’ en de regio’s om ons heen – Amsterdam en Utrecht – ‘zeer ernstig’. Het aantal besmettingen 
loopt ook in het Gooi en in Hilversum hard op.

Als voorzitter van de veiligheidsregio heeft onze burgemeester een actieve inbreng binnen het overleg 
in het veiligheidsberaad. Buiten het veiligheidsberaad heeft de burgemeester de afgelopen weken 
tevens regelmatig zijn persoonlijke mening geuit in de media.123

De PvdA-fractie heeft meldingen gekregen over horeca-ondernemers die de vervroegde sluitingstijden 
en andere maatregelen afgelopen weken niet altijd hebben nageleefd. Dit is zuur voor ondernemers die 
zich wel aan de regels houden of zelfs tijdelijk hebben moeten sluiten. De PvdA vindt het cruciaal dat 
de maatregelen goed worden nageleefd en waar nodig worden gehandhaafd. Het gaat om de 
volksgezondheid. Wij hebben daarom de volgende vragen voor de burgemeester en voor het college.

Over de afgelopen weken (tijdens noodverordening vanaf 27 september tot 15 oktober)

1. In media-uitingen lijkt de burgemeester te suggereren dat de horeca een geringe rol had in het 
verspreiden van het virus. Welke cijfers heeft de burgemeester om dit te onderbouwen?

2. Individueel gedrag van mensen speelt een grote rol in het verspreiden van het virus. De 
burgemeester heeft zich enkele malen kritisch uitgelaten over de corona maatregelen. Welk effect 
denkt de burgemeester dat zijn uitingen hebben op het gedrag van de Hilversummers?

3. Hoeveel capaciteit heeft het college ingezet om het naleven van de regels door de horeca te 
controleren, met name op vrijdag- en zaterdagavond?

4. Hoeveel controles hebben er tijdens de noodverordening plaatsgevonden bij horeca-gelegenheden 
in Hilversum? Hoeveel daarvan hebben geleid tot een vermaning en hoeveel tot een boete?

5. Hoeveel meldingen zijn er binnengekomen van samenscholingen buiten de horeca, in strijd met de 
corona-maatregelen? Hoeveel controles zijn er uitgevoerd en hoeveel boetes opgelegd?

Over de komende periode:

6. Het kabinet heeft aangekondigd de wet te willen aanpassen om een mondkapjesplicht mogelijk te 
maken. In de noodverordening was het al mogelijk om lokaal mondkapjes te verplichten. Heeft het 
college overwogen om mondkapjes verplicht te stellen, bijvoorbeeld op bepaalde plekken in de 
openbare ruimte zoals het marktplein op marktdagen? Wat zijn daarbij de overwegingen?

1 ’Ik ken de lokale situatie het beste, de horeca doet het hier juist goed’ – Gooi en Eemlander, 21-9
2 “De 1,5 metermaatregel vind ik een te rigide concept” – Parool, 12-9
3 “Goed gedrag wordt gestraft en daar ben ik niet voor” – NOS Journaal, 12-10 23:30

https://www.gooieneemlander.nl/cnt/DMF20200921_10900200/burgemeester-pieter-broertjes-verwerpt-de-bemoeienis-van-den-haag-bij-het-indammen-van-corona-in-gooi-en-vechtstreek-ik-ken-de-lokale-situatie-het-beste-de-horeca-doet-het-hier-juist-goed
https://www.npostart.nl/nos-journaal/12-10-2020/POW_04508835


7. Hoe gaat u de handhaving van de gedeeltelijke lockdown uitvoeren, en heeft u daar voldoende 
capaciteit voor? Zo nee, hoe gaat u dit oplossen?

8. Deze maatregelen zijn pijnlijk voor iedereen. Gaat het college, naast nieuwe tegemoetkomingen 
van het Rijk voor ondernemers die worden geraakt, ook zelf nog aanvullende regelingen treffen 
om de pijn te verzachten? Zo ja, wanneer kan de raad deze voorstellen tegemoet zien?

Tenslotte wil de PvdA u nog het volgende meegeven. Volgens ons staan we op een kruispunt. Er is 
een route die, als we daar met z’n allen, net als in april en mei, keihard aan werken, de curve weer 
omlaag brengt. Er is een andere weg waarbij we nog steeds aarzelen, geen daadkracht tonen en waarbij 
het aantal besmettingen gierend uit de klauwen loopt. Wij roepen de burgemeester, het college, de 
raad, ondernemers en Hilversummers op om alles op alles te zetten om virus in te dammen. Alleen 
samen kunnen wij het doen.

Met vriendelijke groeten, namens de PvdA fractie,

Femke van Drooge

Jacqueline Kalk


